
Van:   
Verzonden: zondag 6 juni 2021 23:34 
Aan: Mariëtte van Boheemen <boheemenm@noord-holland.nl> 
Onderwerp: zorgen bewonersorganisaties Kennemerland en Zaanstreek over leefbaarheid 

 
Beste Mariëtte, 

 

Deze mail - waaraan een bijlage met uitleg is bevestigd - zouden wij graag doorgevoerd 

willen zien naar alle fractievoorzitters in de Staten, en tevens naar de leden van de 

commissie M&B - vanwege het hoofdonderwerp Schiphol - de commissie NLG - vanwege 

de bij dit dossier behorende gezondheidsaspecten - en RWK - vanwege de impact van de 

luchtvaart op de klimaatcrisis. 

Ik hoop dat dit verzoek kan worden ingewilligd. 

 

Geachte Statenleden, 

In aanloop naar de vorming van een nieuw kabinet worden tal van initiatieven ontplooid 

om 'decision makers' te informeren over grote thema’s die in het Nederland van nu 

spelen. 

Wat Nederland en de luchtvaart betreft, hebben bijvoorbeeld diverse burgerorganisaties 

en Natuurverenigingen onlangs brieven verstuurd aan de huidige informateur Mariette 

Hamer, de fractievoorzitters in de Tweede Kamer en leden van de Vaste Kamercommissie 

van Infrastructuur & Waterstaat. 

Leefbaarheid regio's 

Graag willen wij nu uw speciale aandacht vragen voor klimaat, biodiversiteit, gezondheid 

en leefbaarheid van bewoners van Kennemerland en de Zaanstreek, met 220.000 

vluchten per jaar de drukst bevlogen regio's van Nederland. Het gaat hier om 

vliegverkeer van de Polderbaan en de Zwanenburgbaan. 

Wat is hier precies aan de hand, en wat kunnen, en moeten we hier aan doen? 

Voor verdere tekst en uitleg zie onze begeleidende brief in de bijlage. 

Wij vertrouwen op uw begrip voor onze situatie, en rekenen op uw steun in deze. 

Vanzelfsprekend zijn wij graag bereid u nader te informeren. 

 

Met vriendelijke groet, 

 woordvoerder Platform Vlieghinder Kennemerland (PVK) 

 

 

Winnie de Wit, woordvoerder Saense Onderwonenden Schiphol (SOS-Zaanstreek) 

  




